
Bestyrelsesmøde den 30-10-2023 i klublokalet 

Til stede: Knud, Peter, Henrik og Søren. 

  

1)     Referent 

Søren 

  

2) Bestyrelsespunkt 

Henrik overvejer at trække sig fra bestyrelsen, og han fortalte om baggrunden for det. 

Henrik arrangere et møde med Thomas A og Claus F i forhold til problematikken 

Henriks opgaver, der evt. skal overtages, oplyser han er følgende: 

● Ungdomskoordinator omkring træning, stævner og diverse aktiviteter inkl afvikling af stævne her d. 
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● Udsende invitationer og modtage tilmelding fra medlemmerne 

● Afklare spillertøj med Hans, BTEX, da trøjer og short ikke produceres mere af Stiga 

● Hjælpetræner til ungdomstræning og træner (alene) på dage hvor Lauge selv skal spille eller ikke kan 

● Opdatere info på facebook og generel PR via holdsport og Facebook 

● Lave aftale med Privatskolen omkring det videre turnerings forløb i SFOén 

3) Møde med RFC 

Knud har været til møde med RFC. De synes, at det var en god ide, men de har ingen penge. Vi ville gerne 

have vindue i klublokalet, bedre højttaleranlæg. De ekstra bordene er flyttet fra pulterkammeret til et lokale i 

bagenden af hal 2. 

4) Arbejdsdag 

Der skal laves en arbejdsdag, hvor vi får styr på alt materiel og klublokale inden Kvickly Cup. Knud tager gerne 

imod forslag til arbejdsopgaver og forbedringer. Knud finder en dato for arbejdsdagen. 

5) Klubtøj 

Stiga har stoppet med produktionen af tøj, og vi skal ud at finde en ny leverandør. Vi skal have noget klar til 

brug til sæsonen 2024/2025. Vi skal have en aftale klar i starten af 2024. Det skal overvejes, om der skal være 

sponsorer, da trykket er en dyr udgift. Det samme med flerfarvede tryk. 

6) Kvickly Cup 

Søren Hansen vil gerne hjælpe til med Kvickly Cup. Der afholdes møde om dette senere på aftenen. 

7) Status på medlemstal 

89 medlemmer pr. d.d. 16 ungdomsspillere, 20 seniorer & 53 60+’er 

8) 60+ cup 

Der er 73 tilmeldte, primært fra Esbjerg og Ribe. Knud og Thomas kommer og styrer stævnet. 

9) Økonomi. 

Vi har en fornuftig økonomi, og der står lidt på bankbogen.. 

10) Køb af mandetimer til Kvickly Cup 

Der var enighed om, at vi skal købe nogle timer. 

11) Evt. 

Der kunne være muligheder for at få nogle midler fra JBU 

Puk kommer til Kvickly Cup og vil gerne snakke med os om ungdommens fremtid. 

12) Næste møde 

En gang i januar  


